
 

 

 

Ādažu vidusskolas 

Skolas padomes sēdes protokols 

Nr. 2023/2024 - 2 

 

Ādažos, 2023. gada 14. decembrī 

Plkst.18:00 

Sēdi vada: Nauris Rubens 

Sēdi protokolē: Nauris Rubens 

Piedalās: 51 skolas padomes loceklis. Sapulce notiek Ādažu vidusskolas telpās. 

Darba kārtība: 

1. Vidusskolas padomes priekšsēdētāja uzruna padomes darbam (N.Rubens) 

2. Izmaiņas Vidusskolas padomes reglamentā (N.Rubens) / Balsojums 

3. Jau aktualizēto jautājumu un risinājumu pārskats (N.Rubens, S.Vasiļevska, 

S.Martinsone) 

4. Elektroniskās uzskaites/kontroles/pakalpojumu sistēma skolēniem (N.Rubens) 

5. STEM - olimpiāžu gatavošanās nodarbības (T.Atteka) 

6. Citi jautājumi un diskusijas 

 

1. Padomes priekšsēdētāja uzruna padomes darbam (N.Rubens) 

Skolas padomes priekšsēdētājs aicina: 

• Padomes locekļus aktīvāk iesaistīties savas pārstāvētās klases aktuālo jautājumu 

(ēdināšana, mācību materiāli u.tml.) risināšanā  nenovirzot to uz skolas padomes 

sapulcēm kā risināmu problēmu. Jautājumu risināšanai droši sazinieties ar attiecīgo 

personu skolā. Gadījumā,  kad aktuālajam jautājumam nav izdevies rast risinājumu, tikai 

tad izvirzām šo jautājumu kopējā padomes sapulcē ka risināmu problēmu.  

• Būt vairāk kā atbalsts skolai, jo gadu gaitā diemžēl esam nonākuši līdz tam, ka no skolas 

padomes baidās. Vēlos atgādināt,  ka skolas padome nav kontrolējoša institūcija, bet gan 

atbalstoša, tāpēc aicinu uzdodot jautājumus un , risinot aktuālas lietas, piedomāt par to 

kādā formā (izteiksmē) to darām. Esam saudzīgāki.  

• Nepieciešamības gadījumā droši sazināties ar padomes priekšsēdētāju. Saziņai varat 

izmantot e-klasi vai zvanīt personīgi.  

 



 

 

2. Izmaiņas Vidusskolas padomes reglamentā (N.Rubens) / Balsojums 

 

Izteikt 2. punktu šādā redakcijā: 

“Vidusskolas padome ir koleģiāla institūcija, kas darbojas kā Skolas struktūrvienība ievērojot 

Izglītības likuma 31. pantā noteiktos darbības kritērijus. Padome nav atsevišķs tiesību subjekts, 

tai nav juridiskas personas tiesības. Padome īsteno skolas nolikumā noteikto kopējo mērķu un 

interešu sasniegšanu.” 

BALSOJUMS:  

Par: Vienbalsīgi; Pret: 0; Atturas: 0 

 

Izteikt 7. punktu šādā redakcijā: 

“Sniegt ierosinājumus Skolas budžeta līdzekļu izlietošanas prioritātēs.” 

BALSOJUMS:  

Par: Vienbalsīgi; Pret: 0; Atturas: 0 

 

Izteikt 12.2. punktu šādā redakcijā: 

“Katras klases vecāki izvirza vienu pārstāvi Vidusskolas padomei ar tiesībām mutiski pilnvarot 

citu pārstāvi gadījumā, ja nav iespējas apmeklēt sanāksmi, vai balsot.” 

BALSOJUMS:  

Par: Vienbalsīgi; Pret: 0; Atturas: 0 

 

Izteikt 12.2.1. punktu šādā redakcijā: 

“Viens vecāks var pārstāvēt vairākas klases un attiecīgi balsot par pārstāvētām klasēm.” 

BALSOJUMS:  

Par: Vairākums; Pret: 6; Atturas: 0 

 

Izteikt 16.3.punktu šādā redakcijā: 

“Sniedz pārskatu par Vidusskolas padomes darbu.” 

BALSOJUMS:  

Par: Vienbalsīgi; Pret: 0; Atturas: 0 

 



 

 

Izteikt 19. punktu šādā redakcijā: 

“Vidusskolas padomes sēdes notiek regulāri, mācību gada laikā - ne retāk  kā reizi ceturksnī: 

Oktobra pirmajā pirmdienā, Decembra pirmajā pirmdienā, Februāra pirmajā pirmdienā un Aprīļa 

pirmajā pirmdienā.  

Nepieciešamības gadījumā var tikt sasaukta ārkārtas sēde. 

Padomes locekļiem ir tiesības organizēt darba grupas aktuālo jautājumu risināšanai, sniedzot 

informāciju padomes sēdēs par notikušajām darba grupām, to jautājumiem un rastajiem 

risinājumiem.” 

BALSOJUMS:  

Par: Vairākums; Pret: 3; Atturas: 0 

 

 

3. Jau aktualizēto jautājumu un risinājumu pārskats (N.Rubens, S.Vasiļevska, 

S.Martinsone) 

• Daudzi no vecākiem nav saņēmuši oficiālu atbildi e-klasē par to, ka ir parādījusies 

jauna  narkotiskā viela konfekšu izskatā.  

Atbildi sniedz skolas padomes priekšsēdētājs N. Rubens: 

 

Šī aktualitāte tika uzdota klases audzinātājiem , lai pārrunā to ar savu klasi. Skolēni ir 

informēti par to esamību un bīstamību.  

Ādažu vidusskolā narkotiskās vielas konfekšu izskatā nav fiksētas,  līdz ar to nav 

bijusi vajadzība izsūtīt oficiālas vēstules e-klasē.  

 

• Vidusskolas ēkas nepieejamība skolēniem ar kustību traucējumiem. Vai tas tiks 

risināts? 

Atbildi sniedz skolas direktore S. Vasiļevska: 

 

Pašvaldība ir apsekojusi skolu,  kā rezultātā tika nolemts veikt būves tehnisko 

ekspertīzi, lai novērtētu ēkas stāvokli un varētu konstatēt un sastādīt veicamo darbu 

plānu. Šajā ekspertīzes darbu plānā viens no darba uzdevumiem ir Ādažu vidusskolas 

ēkai izbūvēt pacēlāju vai arī liftu , lai personas ar kustību traucējumiem varētu nokļūt no 

pagrabstāva līdz pat trešajam ēkas stāvam.  

 

• Lai aktualizētu iniciatīvu par nepieciešamību vecākiem saņemt skolēna izpildītos 

pārbaudes darbus, bija sagatavots kopīgs iesniegums ar priekšlikumiem par 

izpildīto pārbaudes darbu izsniegšanu vecākiem E-klases pastā pēc pieprasījuma. 

Lai šis priekšlikums tiktu izskatīts skolas administrācijā , tika  vākti skolēnu vecāku 

paraksti. Kāda ir skolas atbilde šai iniciatīvai?  

Atbildi sniedz skolas direktore S. Vasiļevska: 

 



 

 

Skolas oficiāla atbilde šai iniciatīvai ir dota šīs iniciatīvas autoriem Agnijai un Mārim 

Briezem. Patreiz skolēna pildītos pārbaudes darbus var saņemt ierastajā kārtībā, 

vienojoties ar priekšmetu skolotāju. 

 



 

 

• Kādas ir vadlīnijas par vērtējumu procentu pārvēršanu atzīmē. Kādēļ piemēram 

33% tiek pārvērsti par 4 ballēm savukārt 89,9% tiek pārvērsti par 8 ballēm?  

Atbildi sniedz skolas direktore S. Vasiļevska: 

 

Ir izstrādāti Ādažu vidusskolas iekšējie noteikumi Nr. 1 – 28/103 Ādažu vidusskolas skolēnu 

mācību sasnieguma vērtēšanas kārtība. Noteikumi ir balstīti uz valsts pārbaudes darbu 

vērtēšanas metodiku. Nākošajā mācību gadā tiks pielāgota jauna kārtība, kura būs balstīta uz 

jaunajiem MK noteikumiem par vērtēšanas kārtību.  

 

• Kur ir iespējams redzēt, ka cits pedagogs aizvieto prom esošu pedagogu un 

paredzamo aizvietošanas laiku?  

Atbildi sniedz skolas direktore S. Vasiļevska: 

 

Šī informācija ir pieejama stundu izmaiņu sarakstā, kas ir pieejamas e-klasē sadaļā “Skolas saites”. Ja 

pedagogs ir saslimis, tad nav iespējams paredzēt aizvietošanas laiku. Ja ir plānota pedagoga ilgstoša 

prombūtne , tad par šo tiek paziņots e-klasē.  

 

• Vēlos iepazīties ar diagnosticējošo darbu Latviešu valodā, Matemātikā un Dabas zinībās 

rezultātiem 3. un 6. klasēs par pēdējiem trim gadiem, lai saprastu skolas mācību kvalitāti. 

Atbildi sniedz skolas padomes priekšsēdētājs N. Rubens: 

 

Jautājums nav attiecināms skolas padomei. Šādus rezultātus var sniegt skolas direktora vietnieki 

mācību jautājumos.  

Jautājums šoreiz tiks pārsūtīts attiecīgajiem direktora vietniekiem mācību jautājumos. Atgādinu , ka 

sapulces sākumā aicināju skolas padomes locekļus aktīvāk iesaistīties savas pārstāvētās klases aktuālo 

jautājumu (ēdināšana, mācību materiāli u.tml.) risināšanā, nenovirzot to uz skolas padomes sapulcēm kā 

risināmu problēmu. Jautājumu risināšanai droši sazinieties ar attiecīgo personu skolā. 

 

• Pēc kādiem izglītības materiāliem mācīties bērnam, ja bērns nav bijis skolā?  

Atbildi sniedz skolas padomes priekšsēdētājs N. Rubens: 

 

Mācību materiāli,  no kuriem var apgūt mācību vielu , ir attiecīgā mācību priekšmeta grāmatas, 

mācību platformas soma.lv, uzdevumi.lv un tavaklase.lv . 

Informācija, kāda tēma tikusi mācīta katrā mācību priekšmetā, ir pieejama e-klases dienasgrāmatā 

zem attiecīgā mācību priekšmeta ailē “Tēma”, kur nereti tiek norādīts mācību grāmatas lapaspuse u.c. 

informācija.  

Ja mācību stundā ir strādāts ar darba lapām vai mācību viela ir pasniegta mutiski un nav pieejama 

augstāk minētajos resursos,  tad var sazināties ar attiecīgā priekšmeta skolotāju izmantojot e-klasi.  

 



 

 

• Ādažu vidusskolas pašvērtējuma ziņojumā 3.2. punktā minēts , ka “ ĀVS atbalsta komanda 

ciešā sadarbībā ar pedagogiem ir izstrādājusi sistēmu, kā tiek diagnosticēts un sniegts 

atbalsts skolēniem ar speciālām vajadzībām. Sniegtā atbalsta efektivitāte tiek regulāri 

izvērtēta un atbalsta sistēma pilnveidota. Turpmākās attīstības vajadzības ir pilnveidot 

sistēmu atbalsta nodrošināšanai talantīgajiem skolēniem, lai uzlabotu viņu sniegumu 2. un 

3. posma valsts mācību priekšmetu olimpiādēs.” 

Kā un pēc kādiem kritērijiem tiek noteikti talantīgie bērni , kuriem tiks nodrošināts 

atbalsts, lai uzlabotu viņu sniegumu 2. un 3. posma valsts mācību priekšmetu olimpiādēs? 

Atbildi sniedz skolas direktore S. Vasiļevska: 

 

To nosaka mācību priekšmeta skolotājs, kurš redz kādas ir skolēna spējas sadarbībā ar klases 

audzinātāju.  

Ir arī sava veida atbalsta komandas konsīlijs,  kur tiek izvērtēti skolēnu mācību sasniegumi ne 

tikai talantīgajiem bērniem, bet arī bērniem,  kuriem ir speciālās vajadzības. Ņemot vērā tādus kritērijus 

kā mācību sasniegumi, mācību priekšmeta skolotāja un klases audzinātāja redzējums (vērojumi), tiek 

izveidotas rekomendācijas kā tālāk strādāt gan ar talantīgajiem bērniem, gan ar tiem bērniem , kuriem ir 

speciālās vajadzības.  

Pēc augstāk minēto kritēriju izvērtējuma bērniem tiek piedāvāts piedalīties olimpiādēs. Sākotnēji 

tās ir olimpiādes, kuras tiek organizētas skolas ietvaros un tālāk Pierīgas novadu ietvaros. Saistībā ar to, 

ka Pierīgas novadu olimpiādēs var piedalīties tikai divi bērni no vienas klases tad tālākai atlasei tiek 

ņemts vērā tāds kritērijs kā skolas olimpiāžu sasniegumu (rezultātu) izvērtējums. Valsts matemātikas 

atklātajai olimpiādei bērnus var pieteikt gan no skolas, gan individuāli. 

 

 

4. Elektroniskās uzskaites/kontroles/pakalpojumu sistēma skolēniem (N.Rubens) 

 Dzīvojot līdzi laikam, sadarbībā ar pašvaldību un piesaistot finasnējumu gudri būtu realizēt 

elektronisko piekļuves/uzskaites sistēmu skolēniem. Tādu kā elektronisko skolēnu apliecību, kas būtu gan 

pielaide ieejai un izejai no skolas,  e-talons transportam, karte pusdienu apmaksai, u.c. Pagaidām tā ir 

tikai kā ideja. 

 

5. STEM - olimpiāžu gatavošanās nodarbības (T.Atteka) 

Nodarbības notiek, ir vēl aptuveni 4 brīvas vietas. Uz doto brīdi tiek rēķināti tikai matemātikas 

olimpiādes uzdevumi. Sagatavošanās nodarbības notiek 5. – 12. klašu grupām. Interesentiem un arī 

jautājumu gadījumā lūdzu sazināties ar Tomu Atteku.  

 

Ir nepieciešams izveidot skolas padomes ietvaros STEM darba grupu skolēnu sagatavošanai 

eksakto priekšmetu olimpiādēm juridisko jautājumu sakārtošanai. Aicinu skolas padomes locekļus veikt 

balsojumu par skolas padomes ietvaros STEM darba grupas izveidi.  

 

BALSOJUMS: 

 



 

 

Par: Vienbalsīgi; Pret: 0; Atturas: 0 

 

 



 

 

6. Citi jautājumi un diskusijas 

• Izskanēja jautājums par ēdināšanas kvalitāti. Esot atkal pasliktinājusies ēdiena kvalitāte.  

Atbildi sniedz skolas direktore S. Vasiļevska: 

 

Skolas pedagogi katru darba dienu pusdieno skolas ēdnīcā un par ēdienu sūdzību nav. Arī es pati 

(S. Vasiļevska) regulāri pusdienoju skolas ēdnīcā. Pusdienot eju viena no pēdējām. Varu teikt tikai to, ka 

ēdiens ir silts un nav bijis tā, ka kādreiz kādam būtu kas pietrūcis. Kompleksais pusdienu piedāvājums ir 

pieejams visu ēdināšanas starpbrīdi.  

 

Atbildi sniedz skolas padomes priekšsēdētājs N. Rubens: 

 

Ja tomēr ir tā, ka skolēnam ir bijušas problēmas ar pusdienu kvalitāti, būtu labi to fiksēt ar vēstuli 

klases audzinātājam, tādejādi mēneša ietvaros varētu fiksēt visus esošos gadījumus, apkopot tos un tālāk 

meklēt risinājumu.  

 

 

 

Sēdes vadītājs:      N. Rubens 

 

Protokolists:      N. Rubens 


